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Ad 1) Gennemgang af stier og veje for skader 
Der er talrige revner i stier og veje, som bør udbedres inden næste vinter. Afstribning og hajtænder er 
desuden næsten fortid flere steder. 
To til tre firmaer kontaktes for tilbud eller overslag. 
Udgifterne til reparation trækkes fra vejfondens midler. 
 
En beboer er blevet kontaktet vedrørende hyppig tung trafik til adressen, som kunne formodes at være 
erhvervsmæssigt relateret. Det har vist sig ikke at være tilfældet, men skyldes derimod levering af 
byggematerialer og lign. 
 
Ad 2) Legepladser 
Tilbud fra Dalpin (Bjarne, nr. 91) om istandsættelse af den gamle legeplads er tidligere accepteret. På 
grund af travlhed er arbejdet dog endnu ikke udført. 
Bjarne kontaktes med anmodning om at arbejdet afsluttes inden skolernes sommerferie. 
 
Tilbuddet om samarbejde omkring vores gamle legeplads er blevet luftet overfor Gartnervænget.  
Vi afventer tilbagemelding. 

Bestyrelsesmøde Højager 

Deltagere: Niels (130),  Lasse (112),  Mads (103) og Niels (71) 

Afbud: Ingen 

Referent: Niels (71) 

Sted: Højager 103 

Dato: 21. maj 2019 

Emne: Bestyrelsesmøde 

Dagsorden: 
 

1. Stier og veje  
- Gennemgang for skader 
- Trafikbelastning 

2. Legepladser 
- Vedligehold og inspektion 
- Samarbejde med Gartnervænget om den gamle legeplads 

3. Grønne områder 
- Beskæring af træer 

4. Økonomi 
- Restancer 
- Investering af vejfondens midler 

5. Næste møde 
6. Evt. 
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Ad 2) Grønne områder 
Der er indhentet to tilbud på beskæring af vejtræer. CT Total -  som i forvejen står for græsslåningen på 
vores område - er kommet med det mest fordelagtige. 
CT Totals tilbud accepteres. 
 
Midlerne til vedligehold af de grønne områder rækker ikke til dækning af hele beløbet. Den øvrige del 
af udgiften kan formentlig hentes fra andre poster.  
 
Ad 4) Økonomi  
Et medlem er kontaktet vedrørende restance. 
 
En del af vejfondens midler er ikke placeret i værdipapirer. Vi har tanker om at skifte bank (fra Nordea) 
og vil ved samme lejlighed investere ledige midler indenfor de nye vedtægters rammer. 
En del af midlerne reserveres dog til reparationer (se pkt. 1). 
 
Ad 5) Næste møde 
Torsdag den 13. august 2019 kl. 19 ved Lasse (112). 
 
Ad 7) Evt. 
Intet af bemærke. 


